
Saksprotokoll i Kommunestyret - 27.08.2019  
 

Svar på interpellasjon fra Jan Stølen, Indre Fosen Pensjonistparti. 
Barnehagen i Vanvikan  

Oppvekstutvalget hadde møte 30.08.2019, som interpellanten viser til, der barnehagene i 
Vanvikan var tema under åpen post. I protokollen fra møtet står det bl.a: 

«Det er enighet i Oppvekstutvalget om at det er feil at vedtaket om Borgly sa noe om 
nedskjæring i en annen barnehage i Vanvikan krets (den kommunale barnehagen i 
Vanvikan)…… I etterkant av Oppvekstutvalgets møte er oppvekstsjefen blitt klar over at 
Formannskapet i møte samme dag ønsket at saken om Vanvikan barnehage tas inn i 
investeringsbudsjettet i Økonomi- og handlingsplanen 2019-2022. Det blir derfor ikke tatt opp 
som egen sak i kommunestyret 13.09.2018.»    

I formannskapets protokoll fra møtet 30.08.2019, som også interpellanten viser til, står det 
følgende: 

«Vanvikan barnehage og Borgly barnehage: Det oppfordres til dialog mellom barnehagene for 
å finne gode løsninger på beliggenhet i Vanvikan. Ikke behov for å legge fram sak for 
kommunestyret om antall ekvivalenter i Vanvikan barnehage. Det er ønskelig at størrelsen på 
ny Vanvikan barnehage bygges ut fra antall ekvivalenter som Vanvikan barnehage har i dag. 
Tiden vil vise hvor mange ekvivalenter det blir behov for. Viktig å bygge stor nok barnehage.»  

Administrasjonen fikk av oppvekstutvalget og formannskapet føringer om å legge inn minimum 
dagens ekvivalenter; minimum 72 ekvivalenter, i investeringsbudsjettet i økonomi- og 
handlingsplan 2019-2022. Det ble gjort, og økonomi- og handlingsplan 2019-2022 ble 
behandlet av kommunestyret i sak 68/18 (ikke sak 60/18 som det står i interpellasjonen fra Jan 
Stølen). I teksten om den aktuelle investeringen står følgende: «Vanvikan barnehage, nybygg, 
etter føring fra formannskap og oppvekstutvalg bygges den med minimum dagens 
ekvivalenter.»  

Som ordfører legger jeg til grunn at kommunestyrerepresentantene går gjennom tekst og tall 
når det gjelder forslag til investeringer som legges fram for behandling i kommunestyret. Antall 
ekvivalenter i ny Vanvikan barnehage, slik det står i økonomi- og handlingsplan 2019 – 2022, 
er behandlet av kommunestyret 18.10.2018, og vedtaket ble lagt til grunn for det videre 
arbeidet med Vanvikan barnehage. Det er pr i dag avsatt totalt kr 31 mill til Vanvikan 
barnehage; kr 18 mill som er overført fra investeringsbudsjett 2018 til investeringsbudsjett 2019 
og kr 13 mill i 2020 i økonomi- og handlingsplan 2020 - 2023 som skal behandles senere i dag. 

Hvis det fortsatt er tvil om vedtak om antall ekvivalenter fra behandlingen av økonomi- og 
handlingsplan for 2019 – 2022, så vil jeg foreslå at kommunestyret igjen tar en avstemming på 
antall ekvivalenter i Vanvikan barnehage her og nå. 

I tråd med det som lå til grunn da kommunestyret vedtok økonomi- og handlingsplan 2019 – 
2022 den 18. oktober i 2018, foreslår jeg følgende: 

Vanvikan barnehage, nybygg, skal bygges for minimum dagens ekvivalenter, dvs. at 
Vanvikan barnehage skal bygges for minimum 72 ekvivalenter.   

Ordføreren anbefaler at det foretas avstemming over forslaget som ordfører fremsatte i svaret 
på interpellasjonen, og det må derfor foretas en votering i kommunestyret om forslaget skal tas 
opp til avstemming. Dette krever minst 2/3 flertall. 

Anne Berit Skjerve Sæther og Kurt Myrabakk, FrP, fratrådte som inhabil. 



Behandling:  
39 stemte for å ta saken opp til votering og 5 imot. 
De som stemte imot: Terje Dyrendahl (uavhengig), Harald Fagervold (PP), Jan Stølen (PP), 
Erling Kr. Pedersen (SP) og Vegard Heide (MDG). 

Endelig vedtak: 

Minst 2/3 av de møtende stemte for at ordførerens forslag i svaret på interpellasjonen tas opp 
til votering. 

Ordførerens forslag: 

Vanvikan barnehage, nybygg, skal bygges for minimum dagens ekvivalenter, dvs. at Vanvikan 
barnehage skal bygges for minimum 72 ekvivalenter.   

Behandling: 

Ordførerens forslag til vedtak ble vedtatt med 39 mot 5 stemmer. 
De som stemte imot: Terje Dyrendahl (uavhengig), Harald Fagervold (PP), Jan Stølen (PP), 
Marthe Småvik (FrP) og Vegard Heide (MDG). 

Endelig vedtak:  

Vanvikan barnehage, nybygg, skal bygges for minimum dagens ekvivalenter, dvs. at Vanvikan 
barnehage skal bygges for minimum 72 ekvivalenter.   

 
 
 


